
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1468
van KATRIEN SCHRYVERS
datum: 19 juni 2023

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Fietspad N12 Westmalle - Sint-Antonius  -  Heraanleg (2)

De gemeenten Malle en Zoersel zijn al jaren vragende partij voor de heraanleg van het 
fietspad langs de N12 (Antwerpsesteenweg) tussen het centrum van Westmalle en Sint-
Antonius. Een veilige fietsverbinding daar zou een hele verbetering zijn, onder meer voor 
de vele scholieren en personeelsleden van het AZ Sint-Jozef in Malle die langs deze baan 
fietsen.

Voor de aanleg van een nieuw fietspad zijn 216 grondverwervingen nodig, voornamelijk 
stroken uit voortuinen die langs de straat gelegen zijn. In antwoord op mijn meest 
recente vraag hierover (nr. 588 van 13 januari 2023) gaf de minister een stand van 
zaken. Toen vernam ik dat op 27 januari 2023 nog maar 88 aktes verleden waren voor in 
te nemen gronden. Er waren toen nog 3 akkoorden waarvoor de aktes nog verleden 
moesten worden. 

Het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) voorziet nog in budgetten voor deze 
innames tot 2025. 

1. Wat was op 1 juni 2023 de stand van zaken met betrekking tot de grondverwervingen 
in het kader van de heraanleg van het fietspad langs de N12 tussen Malle en Zoersel? 

a) Hoeveel akkoorden werden er in totaliteit al bereikt? Voor hoeveel daarvan werd 
de akte al verleden? 

b) Welke bedragen staan er tegenover het totaalaantal akten dat al werd verleden? 
Welk bedrag staat er tegenover het aantal akkoorden waarvoor de akten nog 
moeten worden verleden? 

2. Indien al bekend op het moment van beantwoording van de vraag, graag ook al de 
voorgaande cijfers op datum van 1 juli 2023. 

2. Kan de minister een indicatie geven met betrekking tot de planning: wanneer wordt 
vooropgesteld dat al de nodige innemingen gebeurd kunnen zijn, en wanneer zouden 
de werken kunnen starten? 

3. Welke bedragen zijn er de volgende periode nog gereserveerd voor de verwerving van 
de noodzakelijke gronden?

4. Welk bedrag werd er al uitgegeven aan het ontwerp? 

https://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1921601


6. Wat is de raming met betrekking tot de uitvoering van de werken voor de aanleg van 
het fietspad? Is dat opgenomen in de meerjarenbudgettering? 



LYDIA PEETERS
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ANTWOORD 
op vraag nr. 1468 van 19 juni 2023
van KATRIEN SCHRYVERS

1. a) Het aantal verleden aktes op 1 juni 2023 voor het fietspaddossier langs de N12 
tussen St. Antonius en Malle bedraagt 95. Er zijn op dit moment nog 5 akkoorden 
waarvoor de aktes nog moeten verleden worden.

b) Voor de 95 verleden aktes werd een bedrag van 3.481.900 euro uitbetaald. Voor 
de akkoorden moet er nog 51.000 euro betaald worden.

2. Deze gegevens zijn op het moment van het beantwoorden van deze schriftelijke vraag 
nog niet bekend.

3. Omwille van de grote hoeveelheid innemingen die nog dienen gerealiseerd te worden, 
is het op dit moment niet mogelijk om een concrete datum te vermelden.

4. In 2023 is er een bedrag voorzien van 1.000.000 euro. Voor 2024 en 2025 is het GIP 
nog niet goedgekeurd. 

5. Het uitbetaalde studiebedrag (excl. BTW) bedraagt momenteel 60.669,59 euro.

6. De raming voor de aanleg van fietsinfrastructuur beschreven in de module 11 
koepelmodule 11057/1/A met de gemeente Malle en 11055/1/A met de gemeente 
Zoersel dateert van 28 januari 2015 en bedroeg op dat moment 3.393.424,55 euro 
(incl. BTW). Dit bedrag zal nog geactualiseerd moeten worden vooraleer het kan 
ingepland worden op het GIP. 


